

立康生物科技股份有限公司

Li Kang Biotechnical Co., Ltd.



董事長 王梅薰女士 Chairman: Ms. Wang, Mei-Hsun

Owner: Wang, Mei-Hsun

Address: No.29, Huangong Rd., Yongkang Dist., Tainan City, 71041, Taiwan

(R.O.C.)

Tel: +886-6-2337068 Fax: +886-6-2331026 Recommended by:

E.SUN Bank South Yungkang Branch

Business Items

Western Medicine, Traditional Chinese Medicine, Health Food, Manufacture,

OEM, ODM

Main Products:

Pain Relief Plaster, Ointment, Topical Solution, Traditional Chinese Medicine,

Health Food

負責人:王梅薰

地址:710臺南市永康區環工路29號

推薦單位:玉山銀行 南永康分行

營業項目:西藥、中藥、保健食品、製造、OEM、ODM 產品名稱:痠痛藥膠布、軟膏、外用液、科學中藥、保健食品



總經理 鄭育修先生

General Manager: Mr. Cheng, Yu-Hsiu



http://www.herbalmed.com.tw



產品-痠痛貼布系列 Products - Pain Relief Plasters





公司重視人才培育 Company sees this very important for the human resource development

立康生物科技是專精於西藥、中藥及保健 食品等多功能生物科技產品專業製造廠。成立 於1984年,長期提供國內外客戶高品質的藥品 開發與製造服務,並以藥品開發嚴謹規格應用 於生技保健之需求,利用製藥GMP系統與經驗 協助生技產品之GMP工業製程開發。至今通過 衛生福利部以歐盟國際標準的PIC/S GMP符合 性評鑑稽核及藥品優良製造規範(GMP)查核 並取得GMP證書。公司團隊也接受美國食品藥 物管理局(US FDA)GMP查廠認證,爲中藥 藥廠通過US FDA GMP藥品查廠之首例。立康 努力以國際觀標準研製符合世人要求的醫療保 健產品,深獲客戶信賴。服務全球無數知名大 廠,期望未來行銷全球,全世界都可以買到立 康生物科技的產品。

胼手胝足 打造中草藥生技王國

立康創辦人鄭慶祥先生,40餘年前以中醫 診所與中藥材門市經營起家,持續探索研讀中 醫藥精粹,並累積研究發展經驗,爲發揚中草 藥特有的醫療精華及造福更多的民眾,踏入濟 世萬民的製藥產業。

隨著科技日新月異,醫療的發展 已從治療提升至預防保健及生物科技 的研發與應用,遂於2003年購地興建 完成現代化廠房,創設立康生物科技 GMP製藥廠房。積極投資自動化生產 設備、專業技術與人才,擴大規模提 升品質,來造福更多的民眾;同時更

建構精密實驗室,應用通過ISO 17025 認證國際級實驗室,爲品質進行最嚴格的把關。創業至今秉持「科技、品質、服務」之宗旨,要求精益求精、追求卓越、熱誠服務,全面提升技術、產能及服務品質,漸進打造出今日的「中草藥生技王國」。製藥業本爲良心事業,回饋社會更列爲既定政策,公司每年增列預算,著重國內外義診之支援、舉辦健康講座及關懷弱勢等,承擔企業該有的社會責任。

創新研究 放眼國際

立康團隊努力創研西藥與中藥製劑優勢以 提升核心競爭力,近年來研發創新成果斐然, 主導多項研究獲得政府補助,投入經費並培養 內部人才精益發展,同時也取得多項專利。 2013年也參加烏克蘭發明展,以「具有雙敷貼 面的敷料貼片」、「具有氣囊之貼布」分獲金 牌獎與特別金牌獎。該藥膠布係藉由藥用植物 之中草藥自然療法,搭配最新進的經皮吸收技 術(TDDS),使藥效更顯著。

格局影響佈局,佈局影響結局。在製藥產 業國際化大趨勢之下,積極培育同仁專業深度與



生產線作業情形 Status for Operation at Production Line

增進國際觀的廣度,同時建立順暢的升遷管道及 薪獎福利制度,讓同仁能穩定持續學習伴隨公司 成長,團隊以更寬廣的視野跟世界接軌。

文化傳承 跨足旅遊新服務

身爲健康產業的一份子,立康推崇「身、 心、靈」健康的生活方式,因此文化傳承,分 享快樂也是企業理念之一。

因感念老祖先4,000多年使用中草藥自然療法的智慧,領先同業於2007年創設立康中草藥產業文化館,透過文物導覽、健康講座、有趣的互動學習等,讓國人寓教於樂、增廣見聞,最終深深愛上中草藥文化演進並運用於生活中。

立康中草藥文化館至今爲臺灣前10大觀光 工廠,榮獲優良觀光工廠認證、臺南百家好店及 金讚好店評選等,成爲臺南最熱門的旅遊景點之一,立康成功跨足旅遊服務業。並且提供學術交流研討會場所,讓同業互相學習成長及民眾對中草藥製藥產業的了解,盡一份企業責任。

迎接挑戰 追求新價值

總經理鄭育修表示,國人健康意識抬頭, 藥廠也同樣要面臨現代化。而製藥產業是維護 人類健康保健之重要事業,自創業迄今本著 「積極創新、健康自然」之理念,結合高科 技、高品質的生產技術,全方位提升現代人追 求健康養生的新價值。未來將持續以執行力、 感恩心、濟世活人的信念,將博大精深的中草 藥文化傳承下去,期許贏得全球消費者的肯定 與信賴,讓立康立足臺灣,迎向全世界。



公司專業團隊經歷中藥GMP藥廠認證、西藥PICS GMP藥廠認證 The professional team in company has gained the GMP and PICS GMP certification of Traditional Chinese Medicine and Western Medicine.



Li Kang Biotechnical Co., Ltd. is a multifunction biotechnical professional industry including Western medicine manufacturer, traditional Chinese herbal medicine manufacturer and health food supplement manufacturer located in Taiwan. Since established in 1984, provides high-quality drug development and manufacturing service to our domestic and foreign customers following rigorous specification to meet healthy biotechnology products requirement and apply the pharmaceutical GMP system and experience into Biotech product development to reach GMP industrial scale development. Pharmaceutical industry is certified by national health authority, Ministry of Health and Welfare and compliance with EU international standard PIC/S GMP (Good Manufacturing Practice) and obtain GMP certificate. Our team also further passed US FDA (US Food and Drug Administration) GMP inspection, is the first traditional Chinese herbal medicines pharmaceutic gain GMP compliance with GMP standard. Li Kang makes our efforts to research and produce health care products comply with international standards and to meet the needs from most people, has gained the customer trust deeply and is putting in the track of the international standards and cooperate with the well-known manufacturers in worldwide and marking the products all over the world, everyone can buy the products made by Li Kang Biotechnical.

Team work to build Chinese herbal biotechnical kingdom

Li Kang founder, Mr. Cheng, Ching-Hsiang, started the business in traditional Chinese medicine clinics and sale more than 40 years, continued to explore the essence of the study of traditional Chinese medicine, and accumulated the experience of research and development, carried forward the essences of Chinese herbal medicine and which benefits more people. Stepped into the offers of all the peoples in the pharmaceutical industry.

Along with the science and technology changes with each passing day, medical development has been

raised up from treatment to prevention and health care, R&D and application of biotechnology, we then purchased land and built completely the modern plant in 2003 and established the Li Kang Biotechnical Co., Ltd. Actively invested in automatic production equipment, professional skill and talents, enlarged the quantities of mass production and quality of the products, which benefits more people. At the same time further constructed the precision laboratory, by application of the laboratory which passed the ISO 17025 certificated international standards, we conducted the strictest quality checks. Established a business so far upheld the purpose, "science and technology, quality, service", demand excellence, the pursuit of excellence, dedication to service, comprehensively upgrade the technology, capacity and service quality, grandly created the kingdom of today's Chinese herb biotech.

The pharmaceutical industry is the cause of conscience, contribution to the community as a more established policy, the company added an annual budget, focusing on support of domestic and foreign clinic, health talks and care for the disadvantaged, etc., commitment to corporate social responsibility.

Innovation Research and Global Vision

The team of Li Kang put efforts in studying the advantage for the preparation of the western medicines and traditional Chinese medicines to enhance the core of competition. In recent years, innovation and research with impressive results, leading a number of research studies to obtain an investment funds, training internal personnel and encouraging research and innovation to obtain many patents.

Additionally, we attended International Salon of Inventions & New Technologies in 2013, won Gold Medal Award and Special Gold Medal Award by "Amazing dual side adhesive patch" & "Air breathable cavity adhesive patch". The reason is the products have innovation and creativity, marketability and functionality and practicality. The patch is composed of herbal pharmaceutical for naturopathic



therapy medicine, with the most modern Transdermal Drug Delivery System(TDDS), make more significant efficacy.

Patterns affect strategy, strategy affect the outcome. International pharmaceutical industries trend to be harmonized, it is necessary to actively training colleagues with professional breadth and enhance international viewpoint. At the same time to establish the system of smooth promotion

and salary awards welfare, enable the colleagues keep learning constantly along with the company growth, team with a broader vision connected with the world standards.

Inheriting the culture and branched out into new tourism services

We praise healthy body, mind and spirit as ideal life style.

For respecting our ancestors' intelligence of using Chinese Herbs since 4,000 years ago, we established "Li Kang Cultural Hall for Chinese herbs Industry" to educate and generalize to people for applying Chinese Herbs to daily life by 2007.

Li Kang Chinese herbal culture center is the top 10 tourism factory with the most numbers of visitors. We have won the awards of "Best tourism factory", "The best shop in Tainan" and "Best shop". Through these awards, our factory becomes the place of tourism spot. Successfully branched out into tourism services. Also provides the place of academic communication, let the industry and people learn and grow from each other, and contributes the enterprise responsibility.

Facing challenges to bring new values

General manager, Mr. Cheng, Yu-hsiu mentions that by rising awareness of people's health, the traditional Chinese Herbal pharmaceutics must be modernized in nowadays for Taiwanese. The pharmaceutical industry is important to maintain the human health and prevention business. Since the start of the business, the company believes the concept of "Proactive innovation, healthy and natural",



研發部門 R&D Department

combined with the high technology and high quality for production, comprehensively promotes new values of the modern people who pursue the good health keeping. In future we continuously uphold the faith of execution, thanksgiving heart and saving the world, inherit the profound Chinese herbal culture and go down, to win the recognition and trust of consumers around the world, let Li Kang based in Taiwan and looks toward the world.

綜合評語 Commentary

結合高科技、高品質的生產技術,全方位 提升現代人追求健康養生的新價值。公司經營 團隊專業能力強且注重研發,實施源頭管理, 並擁有多項專利。同時專注研發藥品,並落實 檢驗,已通過PIC/S GMP及ISO17025等多項 國際檢驗,並曾連續8年榮獲國家生技醫療品質 獎,實力值得肯定。

This company re-defined the modern value of health and life nourishment in all aspects with its high-technology and high-quality production technology. With a powerful and professional management team and emphasis on research and development, the company implements source management and has won many patents. It specializes in drug research and development and enforces examination and inspection. So far it has passed PIC/S GMP and ISO17025 certification and won the National Biotechnology and Medical Quality Award for eight consecutive years. Its potential is admirable.